

## Reduce Waste at Source 從源頭實踐減廢

Bel-Air signed the Greeners Action's Charter on "Eco-Friendly Lai See Packets" and pledged to reduce printing quantity of new lai see packets by 10%, reduce number of lai see packets used, adopt more eco-friendly designs for any custom-printed lai see packets, and encourage reuse.

貝沙灣已簽署綠領行動的「企業環保利是封約章」，並承諾減少新利是封的印刷量10%，全新利是封亦採用環保設計和印刷，同時鼓勵住戶加以重用。



## Save the World in a Creative Way! 節日環保新主意

Our Bel-Air Green Bel-Air Ambassadors made use of recycled lai see envelopes to create vibrant gold fish as Chinese New Year decoration.

貝沙灣環保大使善用利封，製成精緻的中國式金魚裝飾。



## Food Waste Recycling 廚餘回收

A 8-week "Community Mushroom Growing Project" was carried out at Bel-Air in late 2014. Sincerely thanks to all residents who participated the pre-event briefing and supported the program.

The programme organizer, Food Education Association, reported about 478kg food waste and 88 glass bottles were collected. The mushrooms produced by the collected food waste were donated to People Service Centre for the "Food Friend Action".



為期8星期的廚餘齊種菇環保減碳行已於2014年底圓滿舉行，衷心感謝出席簡介會和參與回收活動的住戶。根據活動主辦機構食物資源教育中心的資料，我們合共收集了478公斤廚餘及88個玻璃樽，並用以培植食用菇，捐贈到民社服務中心的「糧友行動」。

# Upcoming Events

## One Hour for One Bright Future 一小時，一個光明的未來

Join us to support the Earth Hour for a sustainable future! On 28 March 2015 between 8:30 p.m. and 9:30 p.m., some of the decoration lighting will be switched off.

We encourage you, your neighbours, family and friends to join this Earth Hour action by simply switching off the non-essential lights at home/office for one hour.

支持「地球一小時」締造可持續發展的未來! 貝沙灣將於2015年3月28日晚上8時30分至9時30分將屋苑內的裝飾燈關掉。

我們歡迎您和鄰舍、家人、朋友一同參加，在有意義的一小時裡，簡單關掉家中/公司非必要的電燈，節約能源!



## Support the Green Power's "5-minute Shower Challenge" followed by the World Water Day on 22 March!

適逢3月22日的聯合國「世界水日」，齊來響應綠色力量「沖沖五分鐘」!

Hosting Organization  
主辦機構



5

沖沖五分鐘  
5-minute Shower Challenge

沖涼少數 地球減碳  
Cut Carbon with Shorter Showers



Get a "5-minute sandglass" for free!  
Let's reduce shower water consumption at home and give a hand to curb global warming!

**Come to the Club Receptions for registration.**  
**Limited stock, first-come first-served.**  
**Remark: Each unit is entitled to 1 sandglass only.**



免費獲取「沖沖計時沙漏」，一起「沖沖五分鐘」，實踐節水減碳，對抗全球暖化!

請前往貝沙灣會所接待處填妥申請表。  
數量有限，送完即止。  
備註：每個單位只限取一個「沖沖計時沙漏」。

Details please refer to Clubhouse promotion poster. Let's work together to save our earth. For any enquiries, please feel free to email to [crdept@pcpd.com](mailto:crdept@pcpd.com).

活動詳情請參閱會所的宣傳海報。如有任何查詢，請電郵至 [crdept@pcpd.com](mailto:crdept@pcpd.com).

[www.bel-air-hk.com](http://www.bel-air-hk.com)